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اصحاب بی مصاحب 

به نظر می رسد روز خبرنگار آنقدر مهم باشد که چهارمین 
گردهمایی ماهانه رسانه فارس تحت عنوان »دکه« را نه 
تنها تحت الشــعاع بلکه به موضوع اصلی نشست تبدیل 
کند. بر اســاس اعلام قبلی این نشســت کــه با حضور 
معاونت سیاسی و امنیتی اســتانداری فارس برگزار شد 
مقرر شــده بود در خصوص بررســی نقش رسانه ها در 
افزایش امید و مشارکت مردم در انتخابات بحث و تبادل 
نظر شود، اما مطرح شــدن نیازها و حداقل های زندگی 
خبرنگاران در آغاز نشســت آن هم توسط پیشکسوتان 
عرصــه خبر در آســتانه روز خبرنگار به نظر نمی رســد 

موضوع غیر طبیعی باشد.
 اصــولاً این طیــف از جامعه یا بهتر اســت بگوییم این 
جامعه خبرنگاری آنقدر متولی خاصی ندارد تا به امورات 
و نیازهای ابتدایی آنها بپردازد که در هر جلســه و با هر 
شــخص که احســاس می کند می تواند صدای وی را به 
گــوش مقامات بالاتر ببرد، نیازهای خود را مطرح کند و 
وقتی در آستانه این روز هســتیم خیلی طبیعی به نظر 
می رســد که جلســه ای که گمان می رفت رنگ و بوی 

سیاسی داشته باشد، طعم خبرنگاری به خود بگیرد.
اگر مطرح کردن نیازهای خبرنگاران از ســوی جوان ترها 
مطرح می شــد عجیب تر بــود، اما وقتی در جلســه ای 
با موضــوع مشــخص و با حضــور معاون اســتانداری 
پیشکسوتان و اساتید این رشته به سمت و سوی مطرح 
کردن نیازهای ابتدایی خبرنگاران می روند موضوعی این 

است که باید در آن تأمل کرد.
صحبت هــای مطرح شــده در جلســات غالباً توســط 
پیشکســوتان مطرح می شود زیرا این شغل را این چنین 
بــرای جوان ترها تبییــن کرده اند که هویــت و ماهیت 
این شــغل به گونه ای اســت که اساســاً نباید توقعی از 
مجموعه ای که در آن مشــغول به کار هســتند، داشته 
باشند و شــاید مطرح کردن انتقادات از سوی خود آنها 
که سال های بسیار زیادی در این حوزه فعالیت می کنند 

هشدار دادن به آنهایی باشد که ابتدای راه هستند.
قشر خبرنگار یکی از اقشاری هستند که مشخص نیست 
باید اصولاً خواسته های خود را نزد که و کجا مطرح کنند 
آنها در بی مصاحب ترین حالت ممکن هستند از این رو از 
هر تریبونی در آستانه روز خبرنگار سعی می کنند کمی 
از مشــکلات خود را مطرح کنند و باز هم تأکید می کنم 

نه توسط جوان ترها بلکه توسط پیشکسوتان. 3

فرمانده انتظامی  فارس:

در چهار ماه اول 
امسال 3۱ باند 

مواد مخدر 
متلاشی شدند

سخنگوی وزارت امور خارجه:
ادعا های آمریکا علیه برنامه 
هسته ای ایران تکرار عمدی 

یک دروغ بزرگ است
باشــگاه خبرنــگاران- ناصــر کنعانی، 
ســخنگوی وزارت امور خارجه ایران در 
سالگرد بمباران اتمی هیروشیما توسط 

نیرو های نظامی آمریکا در... 2

توصیه وزیر کشور به داوطلبان 
نمایندگی مجلس:

 مهلت یک هفته ای پیش ثبت نام را 
از دست ندهید

ایرنا- احمد وحیدی، وزیر کشــور ضمن توصیه 
به متقاضیان حضــور در میدان رقابت انتخابات 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی مبنی 

بر اینکه مهلت قانونی برای پیش ثبت ...

فرمانده کل سپاه: 
ما در یک جنگ جهانی رسانه ای 

قرار داریم 
سرلشکر پاســدار حسین سلامی، فرمانده کل 
ســپاه پاســداران در همایش »پیشرفت ایران 
قوی با خبرنگاران قوی« گفت: روز خبرنگار را 
که روز درخشش فداکاری یک خبرنگار وفادار 

شهید صارمی را که به نام...

بیشترین حجم بمباران رسانه ای علیه جمهوری اسلامی شکل گرفته است
صفحه2
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معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:
 پاسخگویی به سؤال یک وظیفه و تکلیف است

سخنگوی شهرداری شیراز اعلام کرد:
377 ثبت بیش از 3 هزار تقاضای آسفالت در سامانه ارتباطات مردمی  شهرداری

در شورای شهر شیراز مصوب شد؛

آبیاری فضای سبز 
براساس طرح جامع

 جلسه 124 صحن علنی شورای اسلامی شهر شیراز 
در آغاز فعالیت ســال ســوم خود بــا رئیس جدید و 
دو نفــر از اعضای علی البدل دیگر با 20 دســتور کار 
و تقدیر از رئیس ســابق شــورای اسلامی شهر شیراز 

پــرکاری  را شــروع کــرد. یکی از روز 

دستورکارهای شورای شــهر لایحه شهرداری شیراز، 
درخصوص طرح جامع مطالعات تأمین و توزیع منابع 
آب در اختیار و قابل استحصال و شبکه های آبرسانی 
 و آبیاری فضای ســبز شهری شــیراز بود که براساس 

صفحه 3این لایحه که به تصویب رسید طرح...

صفحه2
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استاندار فارس خواستار شد:

بازدید هوشمند از 
مشاورین املاک

صفحه 3

معاون اول رئیس جمهور: 
تصمیماتی ویژه برای کمک به پایانه 

مرزی مهران و رفاه زوار اربعین
 اتخاذ شود

ایسنا، جلسه هماهنگی و بررســی طرح ها و پیشنهادات 
دومین ســفر اســتانی رئیس جمهــور به اســتان ایلام 
بــه ریاســت معــاون اول رئیس جمهور برگــزار و برای 
و  اســتان  پروژه هــای  و  طرح هــا  کــردن  عملیاتــی 
 اجــرای تعهــدات دســتگاه های اجرایــی تصمیماتــی 

اتخاذ شد.
محمد مخبر در این جلســه با اشاره به اینکه پایانه مرزی 
مهران از مهم ترین پایانه ها برای تردد زوار امام حسین)ع( 
بویــژه در ایام اربعین اســت، گفت: لازم اســت در قالب 
سفر رئیس جمهور به اســتان ایلام تصمیمات ویژه ای در 
راستای رفع کاستی ها و ضعف های موجود در پایانه مرزی 
 مهران اتخــاذ و تجهیز امکانات برای ارتقــاء رفاه زائران 

انجام شود.
معاون اول رئیس جمهور افزود: بر اساس پیش بینی های 
انجام شــده، جمعیت زوار اربعین امســال نسبت به سال 
گذشــته افزایش خواهد داشت و با توجه به اینکه امسال 
در ایام اربعین حســینی با گرمای شــدید هــوا مواجه 
هســتیم، تمهید امکانات برای رفاه، اســکان و تســهیل 
حمــل و نقل زوار امری ضروری اســت و در این زمینه به 
طرف عراقــی نیز اعلام کرده ایم که ایــران آمادگی دارد 
کمک های لازم را برای تقویت امکانات در مســیر زوار به 

نجف و کربلا انجام دهد.

رئیس سازمان سنجش آموزش کشور:
نتایج اولیه کنکور تا پایان هفته

 اعلام می شود

ایســنا، دکتر عبدالرســول پور عباس، در نشست شورای 
سازمان سنجش آموزش کشور، در سخنانی با بیان اینکه 
اعمال ســوابق تحصیلی به صورت 40 درصد تأثیر قطعی 
در نمره آزمون سراسری سال 1402 برای اولین بار اعمال 
می شود، گفت: سازمان سنجش آموزش کشور در تعامل 
با وزارت آموزش و پرورش، در حال نهایی کردن داده های 

مربوط سوابق تحصیلی داوطلبان است.
معــاون وزیر علــوم، تحقیقــات و فناوری با اشــاره به 
برخــی خبرهــا در رســانه ها دربــاره میــزان ظرفیت 
رشته های پزشــکی، گفت: دفترچه انتخاب رشته آزمون 
سراســری 1402 هنوز نهایی نشــده و اطلاعات مربوط 
به ظرفیــت دانشــگاه ها از جملــه دانشــگاه های علوم 
پزشــکی به تدریج در حــال تکمیل اســت بنابراین آمار 
 اعلام شــده درباره کاهش ظرفیت رشــته های پزشــکی 

صحت ندارد.

رئیس مجلس: 
به نتیجه رساندن لایحه حجاب وظیفه 

شرعی و ملی ماست
ایســنا، محمدباقر قالیبــاف، رئیس مجلس در جلســۀ 
فراکسیون انقلاب اسلامی با بیان این که به نتیجه رساندن 
لایحۀ حجاب وظیفۀ شــرعی و ملی است و نباید در آن 
تردیــد کرد افزود: لایحۀ حجاب پس از تبدیل شــدن به 
قانون، با انسجام بخشی، به سردرگمی ها در این باره پایان 

خواهد داد.
رئیس مجلس شورای اسلامی در جلسۀ فراکسیون انقلاب 
اسلامی گفت: مسئلۀ حجاب الان به یک موضوع امنیتی، 
سیاســی، اجتماعی و هویتی تبدیل شده و از طرف دیگر 
یک مقولۀ شرعی و دینی است. امروز به نتیجه رساندن این 
لایحه وظیفۀ شــرعی و ملی ماست و باید به این وظیفه 
عمل کنیم و تردید نکنیم که مورد توجه خدا قرار خواهد 

گرفت. 
وی افــزود: همان طور که قانون اقدام راهبردی به فرمودۀ 
رهبر انقلاب، مســئولان کشور را از سردرگمی نجات داد، 
قانون حجاب نیز از کارهای پراکنده و ســردرگمی نظیر 
این که یک روز فلان پلتفــرم را ببندند یا باز کنند، یک 
روز یــک مکان را پلمب کننــد و روز دیگر باز کنند، یک 
روز بگویند گشت باشد یک روز بگویند نباشد، جلوگیری 

خواهد کرد. 

صف دریافت وام ازدواج تا پایان 
شهریور جمع می شود

صداوســیما، وزیر امور اقتصــادی و دارایی گفت: مطابق 
وعده بانک مرکزی تا پایان شــهریور صــف دریافت وام 
ازدواج به صفر می رســد. احســان خاندوزی درباره موانع 
و مشکلات متقاضیان وام ازدواج گفت: در زمینه وام های 
ازدواج، بانــک مرکزی به صورت متمرکز بخشــنامه های 

مربوطه را ابلاغ می کند.
وی ادامه داد: مســئله صف که موجــب نارضایتی مردم 
شده، درست اســت و اطلاعات شبکه بانکی نیز حاکی از 

این است که 300 هزار نفر در صف دریافت وام هستند.
وزیــر اقتصاد تأکید کرد: بانک مرکزی وعده داده تا پایان 
شــهریور این صف به صفر خواهد رسید و پیگیری بانک 

مرکزی در موضوع وام ازدواج قطعی است.

تسنیم، سرگئی ریابکوف، معاون وزیر خارجه روسیه گفت: در تهران 
دربــاره برجام و همکاری ایران با گروه بریکس گفت وگو خواهد کرد، 
به عقیده وی، تعامل روسیه و ایران نباید تحت تأثیر تحریم های غرب 
قرار بگیرد و اینکه مســکو تمامی امکانات لازم برای توقف تهدیدات 

امنیتی در دریای سیاه را دارد.
معاون وزیر امور خارجه روســیه در مصاحبه اختصاصی با خبرگزاری 
تاس اعلام کرد که در روزهای دوشــنبه و سه شنبه ) 8-7 آگوست/ 
17-16 مرداد ماه( به تهران ســفر خواهد کــرد تا در مورد وضعیت 
پیرامون برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( و همکاری ایران با گروه 

بریکس با مقامات تهران گفت وگو کند.
ریابکوف گفت: من در روزهای دوشنبه و سه شنبه در تهران خواهم 
بود. با مقامات وزارت امور خارجــه ایران دیدار خواهم کرد. موضوع 
مذاکرات ما مشخص است: مسلماً این وضعیت پیرامون برنامه جامع 
اقدام مشــترک برای حل و فصل مسئله برنامه هسته ای ایران است. 
علاوه بر این مســائل مربوط به همکاری ایران با بریکس هم هست. 
در این رابطه در ســمیناری که توسط وزارت خارجه ایران با موضوع 

بریکس - ایران برگزار می شود، شرکت خواهم کرد.
به گفته وی، تعامل بین فدراسیون روسیه و ایران در چارچوب توافق 

هسته ای نباید تحت تأثیر تحریم های غرب قرار گیرد.
ریابکوف شانس احیای برجام را زیاد نمی  بیند

 معاون وزیر خارجه روســیه در این مصاحبــه همچنین ابراز عقیده 
کرد که احتمال احیای مجدد برنامه جامع اقدام مشــترک )برجام( 
»چندان زیاد نیســت«، البته روســیه قصد ندارد تلاش خود در این 

زمینه و کار به روی این توافقنامه را کنار بگذارد.
ســرگئی ریابکوف افزود: مــا می دانیم که تعــدادی از همتایان ما، 
همکاران کشــورهای غربی، ایده های جایگزینی دارند و تلاش هایی 
برای تغییر جهت توجه ها به مســائلی وجــود دارد که فقط  به طور 
غیرمستقیم به برجام مربوط می شود. در نهایت، این انتخاب آنهاست، 
ولی در چنین شــرایطی شــانس احیای برجام حتی بیشــتر از قبل 
کاهش خواهــد یافت. اگر بخواهیم واقع بین باشــیم، این امکان در 

حال حاضر هم چندان بالا نیست.
در عین حال، وی تأکید کرد که طرف روســی از این توافقنامه صرف 
نظر نخواهد کرد و آماده اســت تا وظایــف مربوط به خود را در این 

جهت گیری انجام دهد.
روسیه از امکانات لازم برای توقف تهدیدات امنیتی در دریای سیاه 

برخوردار است
سرگئی ریابکوف در پاســخ به سؤال دیگری تأکید کرد روسیه تمام 
توانایی هــای نظامــی و نظامی-فنی برای متوقف کــردن تهدیدات 
موجود در منطقه دریای سیاه را در اختیار دارد، امنیت این کشور به 

طور قابل اعتماد تضمین خواهد شد.
معاون وزیر خارجه روســیه یادآور شــد: نکته اصلی این است که ما 
تمام امکانات و توان نظامــی و نظامی-فنی لازم برای متوقف کردن 
ایــن تهدیدات، بدون آســیب رســیدن به منافع امنیتــی و امنیت 
 مــردم خود را داریم. منافع امنیتی و قابــل اطمینان آنها را تضمین

خواهد کرد.
ریابکوف افزود که روسیه مرتباً در سطوح مختلف در مورد تهدیدات 
امنیتی در دریای سیاه به کشورهای غربی هشدار می دهد. وی ادامه 
داد: هشــدار درباره خط مشی مخربی که غربی ها به رهبری آمریکا و 
انگلیس در این رابطه دنبال می کنند، دائماً در سطوح مختلف به آنها 

گوشزد داده می شود و مسکو به کار در این راستا ادامه خواهد داد.

معاون وزیر خارجه روسیه پیش از سفر به تهران:

شانس احیای برجام زیاد نیست

ایرنا، علیرضا عســگریان، معاون امور رفاهــی وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: طرح کالابرگ الکترونیکی 
بر اساس تکلیف قانون بودجه اجرا می شود که برای همه یارانه بگیران 
اعتبار کالابــرگ الکترونیکی یک مــاه زودتر از یارانه نقدی شــارژ 
می شــود که افراد می توانند با کارت بانکی سرپرســت خانوار از 11 
قلم کالای مورد نظر شــامل مرغ، تخم مرغ، گوشــت منجمد، قند و 
شکر، روغن، ماست، شیر، پنیر، ماکارونی و حبوبات خریداری کنند.

وی افزود: همچنین ســه دهک کم درآمد خانوار علاوه بر اینکه یک 
ماه اعتبار یارانه آنها زودتر واریز می شود اگر بتوانند حداقل 50 درصد 
از یارانه 400 هزار تومانی خود را صرف خرید 11 قلم کالا کنند، در 
آن صورت 120 هزار تومان معادل 30 درصد یارانه اضافه به حساب 
آنها واریز می شود که از این شارژ اضافی هم باید برای خرید 11 قلم 

کالا استفاده کنند.
معــاون امور رفاهی وزیــر تعاون، کار و رفــاه اجتماعی تصریح کرد: 
11 قلم کالای ســبد کالابرگ الکترونیکی از تورم مصون نگه داشته 
می شــود و در حال حاضر اگر کسی از ســه دهک پایین جامعه 50 
درصد از 11 قلــم را خریداری کند حدود 40 هزار تومان بابت تورم 
حادث شده بر این کالاها دریافت می کند همچنین 120 هزار تومان 
هم یارانه اضافه و در مجموع حدود 160 هزار تومان به شــرط خرید 

از این 11 قلم کالا نصیبش می شود.
وی ادامــه داد: در حال حاضر جمعیت ســه دهک کم درآمد جامعه 
شــامل حدود 8 میلیون خانوار یا 29 میلیون نفر هســتند که از این 
تعداد تا کنون یک میلیون خانوار معادل 3/2 میلیون نفر از کالابرگ 
الکترونیکی استقبال کرده اند و با اطلاع رسانی بیشتر در آینده میزان 

استقبال بیشتر خواهد شد.
عسگریان خاطرنشــان کرد: افراد با نصب برنامک »شما« شبکه ملی 
اعتبار و یا کد دســتوری #1463*500* از آدرس فروشگاه ها و 90 
هزار فروشــگاه همکار در طرح کالابــرگ اطلاع پیدا کنند و با نصب 
برنامک شما نزدیک ترین فروشــگاه طرف قرارداد با کالابرگ به آنها 

معرفی می شود.
وی افزود: تعداد فروشگاه های متصل به طرح کالابرگ در حال حاضر 
به 90 هزار فروشــگاه رســیده که به زودی این تعداد به 100 هزار 
فروشگاه می رسد و به زودی پوسترهایی بر روی شیشه مغازه ها نصب 
خواهد شد که این فروشگاه متصل به طرح کالابرگ الکترونیکی است 
و مردم می توانند از آن فروشــگاه ها برای کالاهای مورد نظر کالابرگ 

الکترونیکی استفاده کنند.

صدا و سیما، مصطفی رجبی مشــهدی، سخنگوی صنعت برق 
گفت: روز گذشــته اوج مصرف به عدد 73 هزار و 450 مگاوات 
رســید که یک نصاب جدید در صنعت برق محسوب می شود و 

تاکنون روی نداده است.
مدیرعامل شــرکت مدیریت شبکه برق کشور گفت: در مقایسه 
با رکورد اوج مصرف پارســال کــه 69 هزار و 500 مگاوات بود، 

4 هزار مگاوات بیشــتر است که این میزان حکایت از رشد 5/7 
درصدی اوج مصرف برق دارد.

وی افزود: امروز بیســت و دومین روزی است که نصاب جدیدی 
را نســبت به پارســال ثبت می کنیم و اعداد بیــش از 69 هزار 
و 500 مگاوات پرتکرار بوده اســت؛ این نشــان می دهد مصرف 
بــرق در کشــور زیاد اســت و امیدواریــم در روزهــای آینده 

 با کاهــش دمای هــوا و تداوم همــکاری مــردم، اوج مصرف 
کاهش یابد.

رجبی مشــهدی گفت: تلاش دست اندرکاران صنعت برق سبب 
شــده تا همه مردم در این شــرایط برق پایدار داشته باشند و 
مشکلی در تامین برق نیست، اما همچنان نیاز است تا مردم در 

زمینه کاهش مصرف برق همکاری کنند.

۱۰۰ هزار فروشگاه به طرح کالابرگ متصل می شوند

رکورد  اوج  مصرف برق شکسته شد

رهبر انقلاب اسلامی در دیدار با کارکنان و خانواده های ناوگروه 86 
ارتش جمهوری اسلامی:

کار شما یک افتخار 
بزرگ بود
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